

## NEWS ANNOUNCEMENT

### بيان صحفي

*Note: Bi-lingual Press Release. Scroll past the English version to view in Arabic*

#### **Consumer Financing Services Agreement:**

**On 12 May 2022**, valU Consumer Finance S.A.E. ("valU"), a fully owned subsidiary of EFG Hermes Holding S.A.E., entered into an Agreement with Amazon for the Provision of Consumer Financing by valU as a Payment Method on [amazon.eg](https://amazon.eg) (the "**Commercial Agreement**"). Pursuant to the terms of the Commercial Agreement, valU will make some of its consumer financing products available to eligible customers on [amazon.eg](https://amazon.eg), providing these customers the option to split the total cost of purchases into multiple payments by using valU.

#### **Transaction Agreement:**

**On 12 May 2022**, in connection with the entry into the Commercial Agreement, EFG Hermes and Amazon entered into an Option Agreement (the "**Transaction Agreement**") whereby Amazon agreed to acquire USD10 million in EFG Hermes GDRs with the option to replace that investment into valU at a future date, translating into a stake of 4.255% of the issued share capital of valU, based on a current post-money valuation of valU of USD 235 million. The option will be exercisable prior to or upon the occurrence of a qualified liquidity event at the level of valU, in the form of an independent investment involving third party investors, a sale, or an initial public offering or other listing event, based on the terms and conditions of the Transaction Agreement.

-ENDS-

#### **About EFG Hermes Holding**

With a current footprint spanning 13 countries across four continents, EFG Hermes Holding (EGX: [HRHO.CA](https://www.ehg.com) – LSE: EFGD) has grown over 38 years of success to transform from a pure-play investment bank in MENA into an impact-driven universal bank in Egypt with the leading investment bank franchise in Frontier Emerging Markets (FEM). Drawing on our proven track-record and a diverse team of talented employees, we provide a wide spectrum of financial services that include advisory, asset management, securities brokerage, research and private equity to the entire FEM region. In our home country, we have the fastest-growing non-bank financial institutions (NBFI) platform with operations covering microfinance, leasing, factoring, Buy-Now Pay-Later (BNPL), digital payment solutions, mortgage finance and insurance.

And most recently the acquisition of majority stake in aiBANK allowed the firm to offer commercial banking products and services.

Through its three verticals, the Investment Bank, Non-Bank Financial Institutions (NBFI) and Commercial Bank, the group is perfectly positioned to consistently bring disruptive financial products and services to the market space, offering a holistic portfolio that best serves its growing base of individual clients and businesses of all sizes.

Proudly present in: Egypt | United Arab Emirates | Saudi Arabia | Kuwait | Oman | Jordan | Pakistan | UK | Kenya | USA | Bangladesh | Nigeria | Vietnam

Learn more about us at [www.efghermes.com](http://www.efghermes.com) & stay connected with us:

For further information, please contact:

**The EFG Hermes Holding Public Relations Team**  
[PublicRelations@EFG-Hermes.com](mailto:PublicRelations@EFG-Hermes.com)

**May El Gammal**

Group Chief Marketing & Communications Officer of EFG Hermes Holding  
[melgammal@efg-hermes.com](mailto:melgammal@efg-hermes.com)

### ***Note on Forward-Looking Statements***

*In this press release, EFG Hermes Holding may make forward looking statements, including, for example, statements about management's expectations, strategic objectives, growth opportunities and business prospects. These forward-looking statements are not historical facts but instead represent only EFG Hermes Holding's belief regarding future events, many of which, by their nature are inherently uncertain and are beyond management's control and include among others, financial market volatility; actions and initiatives taken by current and potential competitors; general economic conditions and the effect of current, pending and future legislation, regulations and regulatory actions. Accordingly, the readers are cautioned not to place undue reliance on forward-looking statements, which speak only as of the date on which they are made.*

### **اتفاق خدمات التمويل الاستهلاكي:**

بتاريخ 12 مايو 2022، وقعت شركة فاليو للتمويل الاستهلاكي ش.م.م. ("شركة فاليو")، شركة تابعة ومملوكة بالكامل لشركة المجموعة المالية هيرميس القابضة ش.م.م.، اتفاق مع شركة أمازون (Amazon) لتقديم التمويل الاستهلاكي من شركة فاليو كوسيلة دفع على موقع [amazon.eg](http://amazon.eg) ("الاتفاق التجاري"). ووفقا لبنود الاتفاق التجاري، سوف تقوم شركة فاليو بإتاحة بعض ادوات التمويل الاستهلاكي الخاصة بها للمستهلكين المؤهلين على موقع [amazon.eg](http://amazon.eg) بحيث يكون لهم خيار تقسيم اجمالي قيمة مشترياتهم على عدة دفعات باستخدام شركة فاليو.

## اتفاق استثماري:

وبتاريخ 12 مايو 2022، واتصالاً بتوقيع الاتفاق التجاري، قامت المجموعة المالية هيرميس القابضة ش.م.م. وشركة أمازون (Amazon) بتوقيع اتفاق منح حق شراء اختياري (Option Agreement) ("اتفاق صفقة الاستثمار")، اتفقت بموجبه شركة أمازون (Amazon) على شراء شهادات إيداع دولية بقيمة 10 مليون دولار أمريكي صادرة عن أسهم في شركة المجموعة المالية هيرميس القابضة، على أن يكون لديها خيار استبدال ذلك الاستثمار بحصة في شركة فاليو مستقبلاً، وذلك بما يعادل نسبة 4.255% من رأس المال المصدر لشركة فاليو بناء على تقييم حالي لشركة فاليو يبلغ 235 مليون دولار أمريكي (post-money). ويكون ذلك الخيار قابل للتفعيل قبل تنفيذ أو عند حدوث واقعة طرح مؤهل (qualified liquidity event) على مستوى شركة فاليو، في صورة استثمار مستقل من مستثمرين آخرين، أو بيع أسهم، أو طرح عام أولي أو قيد في البورصة، وذلك وفقاً لبنود وشروط اتفاق صفقة الاستثمار.

- نهاية البيان -

## عن المجموعة المالية هيرميس القابضة

تحتضن المجموعة المالية هيرميس القابضة (كود EFGD: LSE; HRHO.CA: EGX) بتواجد مباشر في 13 دولة عبر أربع قارات، حيث نشأت الشركة في السوق المصري وتوسعت على مدار 38 عامًا من الإنجاز المتواصل لتتحول من بنك استثمار في منطقة الشرق الأوسط فقط إلى بنك شامل في مصر وبنك الاستثمار الرائد في الأسواق الناشئة والمبتدئة. وتنفرد الشركة بفريق عمل محترف قادر على تقديم باقة فريدة من الخدمات المالية والاستثمارية، تتنوع بين الترويج وتغطية الاكتتاب وإدارة الأصول والوساطة في الأوراق المالية والبحوث والاستثمار المباشر بالأسواق الناشئة والمبتدئة. وفي السوق المصري، تمتلك الشركة منصة رائدة في خدمات التمويل غير المصرفي، والتي تغطي أنشطة متعددة تضمن التمويل متناهي الصغر والتأجير التمويلي والتخصيم بالإضافة إلى خدمات الشراء الآن والدفع لاحقاً (BNPL) والتمويل العقاري والتأمين.

ومن خلال استحوادها مؤخرًا على حصة الأغلبية في aiBANK، سمح ذلك للشركة أيضًا بتقديم منتجات وخدمات مصرفية.

وقد ساهمت قطاعات الأعمال الثلاثة، بنك الاستثمار والتمويل غير المصرفي والبنك التجاري، في ترسيخ المكانة الرائدة التي تنفرد بها الشركة وتعزيز قدرتها على إطلاق المزيد من المنتجات والخدمات المالية، بما يساهم في تقديم باقة شاملة من الخدمات لتلبية احتياجات عملائها من الأفراد والشركات بمختلف أحجامها والوصول إلى عملاء جدد.

نفخر بالتواجد في: مصر | الإمارات العربية المتحدة | المملكة العربية السعودية | الكويت | عمان | الأردن | باكستان | المملكة المتحدة | كينيا | الولايات المتحدة الأمريكية | بنجلاديش | نيجيريا | فييتنام  
لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على:

قطاع العلاقات الإعلامية بالمجموعة المالية هيرميس القابضة

[PublicRelations@EFG-Hermes.com](mailto:PublicRelations@EFG-Hermes.com)

مي الجمال

رئيس قطاع التسويق والاتصالات بالمجموعة المالية هيرميس القابضة

[melgammal@efg-hermes.com](mailto:melgammal@efg-hermes.com)

إبراء الذمة

قد تكون المجموعة المالية هيرميس القابضة قد أشارت في هذا البيان إلى أمور مستقبلية من بينها على سبيل المثال ما يتعلق بتوقعات الإدارة والاستراتيجية والأهداف وفرص النمو والمؤشرات المستقبلية للأنشطة المختلفة. وهذه التصريحات المتعلقة بالمستقبل لا تعتبر حقائق فعلية وإنما تعبر عن رؤية المجموعة للمستقبل والكثير من هذه التوقعات من حيث طبيعتها تعد غير مؤكدة وتخرج عن إرادة الشركة، ويشمل ذلك - على سبيل المثال وليس الحصر - التذبذب في أسواق المال والتصرفات التي يقدم عليها المنافسون الحاليون والمحتملون والظروف الاقتصادية العامة والآثار الناجمة عن مركز العملة المحلية والتشريعات الحالية والمستقبلية والتنظيمات المختلفة. وبناء عليه ينبغي على القارئ توخي الحذر بألا يفرط في الاعتماد على التصريحات المتعلقة بالمستقبل والتي هي صحيحة في تاريخ النشر.